
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 10. januar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål A

Vil ministeren redegøre for, hvilke ændringer af det nuværende optagelsessystem til de

videregående uddannelser, ministeren ønsker, og vil ministeren herunder specifikt rede-

gøre for, hvad ministerens svar er på, at ”karakterer er kommet til at fylde for meget i vo-

res ungdomsuddannelser i forhold til, hvor drivende det er ind i optagelsessystemet”, som

ministeren har udtalt i artiklen ”Systemet i sig selv fordrejer de unges valg af uddannelser.

Det har aldrig været meningen”, bragt på jyllandsposten.dk den 9. januar 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ulla Tørnæs (V).

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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